
Opmerkingen accommodatiebeleid:

Buggenum overdracht sportpark loopt niet zoals het moet , wat is stavaza ?

Haelen multi-functionele voorziening samen met Jong Nederland op een nader te bepalen 
locatie, we hebben toch Aldenghoor, daar liggen voldoende mogelijkheden !  Blz. 16/33

Sportpark Houtrust, niet verkassen met VV Haelen naar Open Club Roggel We hebben pas 
nog in accommodatie geïnvesteerd. Blz. 16/33

Bombardon exploitatie niet toekomst bestendig  Blz 17/33,  géén gemeentelijke subsidie in 
exploitatie-tekorten. Gemeenschapshuizen moeten zelfvoorzienend zijn !

Gymzaal Ell niet geschikt voor volleybal op hoger niveau dan maar uitwijken naar elders, er 
is pas geïnvesteerd in Ellenhof annex gymzaal. 

Heibloem, gemeenschapsruimte uitwijken naar Widdonck betekent geen zeggenschap 
gemeente meer en aantasting van leefbaarheid voor het dorp, er ligt ook nog sportpark met 
mogelijkheden van ontmoetingsruimte of Klokkestoel of basisschool invulling.

Pilot Bieb Heythuysen , Rijksgelden, wat als deze gelden op zijn, moet gemeente dan extra 
subsidiëren ??? Gaat SV niet doen gelet op discussies in het verleden !

Jong Nederland Neeritter, hier lezen we niets over accommodatieproblematiek van 
vereniging, ze zitten krap behuisd boven huidige gymzaal Neeritter welke niet meer als zo 
dusdanig in gebruik is !

Gemeenschapsruimte Neeritter, is een prioriteit welke spoedig moet worden opgepakt !.
 
Een overdekt zwembad voor heel Leudal ( exclusief Leistert )  is prima, we betalen nu aan 
LACO jaarlijks € 267.000,00 in exploitatiekosten voor Haelen en Heythuysen, feitelijk zou ook 
zwembad zelfvoorzienend moeten zijn door hogere bezetting.

Meerjaren Onderhoudsplannen ( MOP’s ) actualiseren, SV dacht dat deze actualisatie al 
klaar was !

Neer gymzaal de Kwiebus bij Haammaeker, school wil niet naar Maasveld gymmen ?
Kinderen moeten dan verder lopen etc., verkeersveiligheid  etc. Haammaeker wordt dan ook 
minder exploitabel.

Wielerbaan sportpark Maasveld Neer, is er behoefte ??, en wat worden huurinkomsten 
voor gemeente ??? 

Waarom nog tennis in Neer op  Maasveld als in Horn een mooie  nieuwe voorziening ligt ?
Clustering van activiteiten is toch ook een optie.



Van Mono naar Multi-functioneel is een goed uitgangspunt, er zijn echter verenigingen die 
niet anders kunnen dan MONO bestaan leiden, schutterijen, beugelbanen laat deze 
verenigingen hun sport beoefenen en als ze kleiner worden treden vanzelf fusies van 
dezelfde soort sportverenigingen van onderop in werking.
Geen para- commercie door Mono verenigingen moet daarbij wel het uitgangspunt zijn.


